

## Referat 26/5 udvalgs møde LKB gymnastik

Referent: Maibritt Sørensen Bach

Deltager: Lene, Gitte, Mette, Christine, Anne May, Annie, Maibritt (Ingen afbud)

### 1.a kontoret v/Mette

- Generelt mangler der penge i LKB. LKB-cuppen har været en stor indtægt. Man søger ideer til en anden indtægt.
- Hvilke opgaver har Rikke på kontoret og hvem skal løse dem efter 1/6-23. Formand Rene Wiebenson og Kasser Betina Christensen skal overtage Rikkens opgaver. Fordelingen kendes endnu ikke.

### 1.b Hjælpe til trailløb 23/9 (halvdel af overskud). Hvem?

- Det vil vi gerne. Men kan vi samle nok hænder 14 dage inde i den nye sæson? Lene og Mette forhører sig blandt træner teamet på juniormix. Maibritt vil også gerne deltage.

### 1.c Netværksmøde 16/5 v/Mette og Anne May

- Der blev diskuteret DGIs nye opvisningsplan. Generelt er der mistillid fra de forskellige foreninger.
- Digital afbud: Mette spørger Ruben om det er noget vi kan bruge.

### 1.d sommergymnastikskole (60 tilmeldte)

- Fuldt booket, og endda udvidet med 10 ekstra. Mette B har skaffet ekstra hjælpeinstruktører.

### 1.e 60+ v/Lene

- Rikke har opstartet 60+. Vi er blevet spurgt om vi vil drive det videre. Det overvejer vi. Lene afholder møde med Bent Sørensen omkring muligheder og begrænsninger.

### 1.f Ildsjælspris

- Det er besluttet at der skal uddeles 5 priser til LKB-dagen d 3/6. Vi vil også indstille fra gymnastikken. Vi indstiller 2.

### 1.g Hjælpeinstruktørkursus 25/11

- som udgangspunkt vil vi gerne stå for afholdelsen af DGI hjælpeinstruktørkursus. Lene forhører sig omkring hvor stor opgaven er.

## 2. Statur på økonomi v/Christine

- Det hele er ført. Og ser fornuftigt ud

## 3. Kommende sæson v/Lene

### 3.a og b Hold og teams. Udfordringer og handleplan.

- Vi mangler til nogle hold. Mette og Lene laver et fælles opslag på Facebook på hvad vi mangler og håber nogen melder sig. Der er enkelte konkrete navne der spørges direkte.

### 3.c årsplan.

- Enkelte ændringer for skoleferier pga bededagsferien. Er nu ændret i årsplan 23/24. Se denne.

### 3.d Ny struktur på DGI opvisninger

- Vi er ikke begejstret for at børne og voksenhold blandes på de planlagte forårsopvisninger. Vi er bekymret for om den længere kørsel afholder nogle forældre og dermed børn i at deltage fra de yngste hold.
- Kan vi tilbyde de yngste noget andet? Vi grubler over det til et fremtidigt møde.

### 3.e Oprettelse Conventus

- Mette og Lene sætter sig en aften og laver det.

### 3.f Hvornår tilmelding, procedure...

- Samme procedure som sidste år hvor tidl medlemmer først får mulighed. Tilmeldning medio august.

### 3.g Cafevagter fremover.

- Det besluttes at alle hold over skolealderen skal tage x antal vagter. Lene laver et forslag til en plan.

## 4. Opstartsmøde dato?

- 27/8 kl ca 10-14. Christine, Annie, Gitte, Lene sætter sig sammen og planlægger dagen.

## 5. Evt

- Dato for oprydningsaften. Christine og Martin aftaler hvornår. Og varsler os andre datoen så flere kan hjælpe til.